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Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 15 lutego 2022 r. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Janusz Żmurkiewicz – Prezydent Miasta, 

2. Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta.  

3. Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta. 

4. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta. 

5. Przedstawiciel Oddziału GDDKiA w Szczecinie. 

6. Przedstawiciele konsorcjum Sweco Sp. z .o.o. i LAFRENTZ Sp. z o.o. 

7. Pełnomocnik Miasta Świnoujście ds. budowy tunelu. 

8. Dyrektorzy i Prezesi jednostek. 

9. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy UM.  

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 15 lutego 2022 roku o godz. 1300 otworzył i prowadził przy użyciu środków 

komunikacji elektronicznej Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir 

Nowicki. Stwierdził brak kworum (obecnych 7 na 15 członków komisji). 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki poinformował,  

że w dniu 09.02.2022 r. wpłynął wniosek radnych Joanny Agatowskiej, Stanisława 

Bartkowiaka i Ryszarda Teterycza, o zwołanie posiedzenia komisji w sprawie przedstawienia 

informacji o przebiegu inwestycji i objaśnienie rozwiązań komunikacyjnych projektowanej 

organizacji ruchu w rejonie węzła Świnoujście. 

Dyskusja, w trakcie której uzyskano wymagane kworum (8 na 15 członków komisji). 

W związku z powyższym Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku 

obrad. 

Za głosowało 5 członków komisji, 1 głos był przeciwnym, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Przedstawienie bieżących informacji dotyczących wniosku prezentowanego 

na posiedzeniu Komisji Gospodarki i Budżetu w dniu 24.01.2022 r. 

 

Informacje przedstawili Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska, Przedstawiciel 

Oddziału GDDKiA w Szczecinie, Przedstawiciele konsorcjum Sweco Sp. z o. o.  

i LAFRENTZ Sp. z o.o. oraz Naczelnik Wydziału Pozyskiwania Funduszy Zewnętrznych. 

 

Dyskusja, w wyniku której komisja wypracowała wniosek do Przewodniczącej Rady Miasta 

w sprawie wprowadzenia do porządków obrad sesji zwyczajnych Rady Miasta, od 24 lutego 

2022 r. do zakończenia inwestycji, punktu: Szczegółowa informacja Prezydenta Miasta 

Świnoujście w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego pod nazwą „Budowa stałego 

połączenia pod Świną, łączącego wyspy Uznam i Wolin”. 

Radny Jan Borowski poinformował, że obecni członkowie Klubu Radnych Koalicji 

Obywatelskiej (3 osoby) nie wezmą udziału w głosowaniu nad przedstawionym wnioskiem. 

Po dyskusji, Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki zarządził 

głosowanie nad przyjęciem wniosku komisji. 

Za głosowało 5 członków komisji, 1 głos był przeciwny, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

Wniosek został przyjęty. 
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Ad. pkt 3 – Wolne wnioski. 

 

Radny Ryszard Teterycz zwrócił się z wnioskiem do Prezydenta Miasta w sprawie zerwanej 

linii energetycznej w Ognicy. 

 

Ad. pkt 4 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki zamknął posiedzenie Komisji w dniu 15 lutego 2022 roku o godz. 1342. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp4 stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Emilia Solka 


